

中鼎工程「精英獎學金」需要您的推介，為了及早培育卓越之工程人才，我們需要工程相關學系的優秀碩士生加入，除了每學期提供**6萬元獎學金**，還會安排**1-2個月的實習體驗**，甚至在**畢業後幫學生保留工作機會**，辦法簡述如下，同步提供申請表如附件，即日起至**6/14截止**，煩請協助推廣，謝謝。

✚ 目標對象

有志於畢業後至中鼎任職且未受領其他公司有約定附帶服務義務之學生

✚ 資格條件(均須符合)

- ∅ 學業成績：碩一新生提供「大學四年總平均成績」達 80 分以上；碩一、二在學生提供「前一學期平均成績」達 80 分以上
- ∅ 語文能力：TOEIC 成績達 500 分以上或同等級測驗成績如 TOEFL iBT 52 分以上、IELTS 4.5 分以上
- ∅ 操行表現：操行成績甲等或 80 分以上，且在校無小過以上之懲處紀錄

✚ 申請方式

完成上述所有文件，掃描後請電郵至 ctci.campus@ctci.com，標題請寫明「菁英獎學金申請：大學/科系/姓名」

✚ 權利義務

- ∅ 合約效期：申請者須於在學期間完整參與此計畫，如碩一錄取者，則四學期都須參與；碩二錄取者，兩學期都須參與，唯獎學金請領次數最多以四學期為限。
- ∅ 獎學金申請：除申請的第一學期外，每學期需依人資部承辦人員之聯繫通知，檢附前一學期之成績單、本學期在學證明，於開學一個月內提交，審核資格符合後續發該學期獎學金。
- ∅ 實習規劃：畢業前須至本公司實習，碩一錄取者為 2 個月(無須連續但以 1 個月為單位)，碩二錄取者為 1 個月，地點皆在台北總公司，實習期間另有薪資。
- ∅ 工作規劃：碩一錄取者須於畢業或役畢後 1 個月內至本公司任職服務，凡領 1 次獎學金者，須服務滿半年，而後每增領獎學金 1 次則延長服務期間半年，依此類推，薪資依公司新進人員核薪標準敘薪。

中鼎工程 菁英獎學金申請表

申請編號：

I. 基本資料					
中文姓名		英文姓名		(請浮貼) 二吋相片	
身分證字號		出生年月日			
就讀學校		系所 / 級別	/		
畢業學校		科系			
戶籍地址	□□□		電話		
通訊地址	□同上 □□□				
電子信箱			手機		
學業成績	前一學期學業成績平均：_____分；(研究所新生請填大學全學年平均成績)				
兵役情況	□女性免役 □未役 □役畢 □免役 (請附證明)				
II. 推薦教授資料					
姓名		職稱		任職學校	
電子信箱				聯絡電話	
推薦 / 指導教授：_____ (簽名)					
III. 須附文件檢核表					
<input type="checkbox"/> 個人簡歷/自傳 (約 500 字) <input type="checkbox"/> 入學證明或學生證影本 <input type="checkbox"/> 前一學期成績單正本 (研究所新生請填大學全學年平均成績)					
<input type="checkbox"/> 教授推薦書 <input type="checkbox"/> 語文能力證明 <input type="checkbox"/> 證書、競賽或專題報告、學術研究等					
1. 本人茲聲明上述填寫資料及附件資料均屬實，如有不實，願負法律責任。 2. 本人已詳讀中鼎工程股份有限公司菁英獎學金辦法，了解本人依本辦法申請獎學金，將於簽訂獎學金合約後負有依約履行之義務，且願意遵守相關規定。 3. 本人同意中鼎工程股份有限公司查核與本獎學金申請之任何有關資料。 4. 本人同意中鼎工程股份有限公司得基於獎學金申請、審核等相關作業之目的，於符合個人資料保護相關法令之規定下，為蒐集、處理及使用本人所提供之個人資料。 5. 本人理解基於個人資料保護法第三條，本人得以書面向中鼎工程股份有限公司請求查詢、閱覽、製給複製本、補充、更正、停止蒐集、處理或利用、刪除本人於本表所提供之個人資料，並支付必要之費用。					
申請人：_____ (簽名)					

[CTCI Corporation] Elite Scholarship Application Form

Application No. _____

I. Basic Information										
Name				Please attach 2 inch. photo						
ID Card No.		Date of Birth								
School which you are currently enrolled in		Department or graduate school/ year	/							
School where you graduated from		Department								
Household address										
Email address			Phone							
Academic performance	Average grade of the previous academic year : _____points ; (If you are first-year graduate school student, please fill in your average grade from all academic years in the university)									
Military service status	<input type="checkbox"/> No service obligation (Female/Foreigner) <input type="checkbox"/> Service pending <input type="checkbox"/> Service terminated <input type="checkbox"/> No service obligation (Attach documents of proof)									
II. Information about the referee professor										
Name		Title		Unit where the professor is currently serving						
Email address			Contact phone number							
Referee/ Supervisor Professor: _____ (Sign)										
III. Checklist of the documents to be attached with the application										
<table style="width: 100%; border: none;"> <tr> <td style="width: 33%; vertical-align: top;"> <input type="checkbox"/> Resume and autobiography (self-introduction, career plan; about 500 words) </td> <td style="width: 33%; vertical-align: top;"> <input type="checkbox"/> One proof of admission to Master's course or a copy of Master's student ID </td> <td style="width: 33%; vertical-align: top;"> <input type="checkbox"/> Original grade report of the previous academic year (for applicant students in the first year of their Master's, provide one original grade report of the four years in university) </td> </tr> <tr> <td style="vertical-align: top;"> <input type="checkbox"/> Recommendation letter from a professor </td> <td style="vertical-align: top;"> <input type="checkbox"/> Proof of language proficiency </td> <td style="vertical-align: top;"> <input type="checkbox"/> Other documents, such as certificates, competition or project reports, or academic research </td> </tr> </table>					<input type="checkbox"/> Resume and autobiography (self-introduction, career plan; about 500 words)	<input type="checkbox"/> One proof of admission to Master's course or a copy of Master's student ID	<input type="checkbox"/> Original grade report of the previous academic year (for applicant students in the first year of their Master's, provide one original grade report of the four years in university)	<input type="checkbox"/> Recommendation letter from a professor	<input type="checkbox"/> Proof of language proficiency	<input type="checkbox"/> Other documents, such as certificates, competition or project reports, or academic research
<input type="checkbox"/> Resume and autobiography (self-introduction, career plan; about 500 words)	<input type="checkbox"/> One proof of admission to Master's course or a copy of Master's student ID	<input type="checkbox"/> Original grade report of the previous academic year (for applicant students in the first year of their Master's, provide one original grade report of the four years in university)								
<input type="checkbox"/> Recommendation letter from a professor	<input type="checkbox"/> Proof of language proficiency	<input type="checkbox"/> Other documents, such as certificates, competition or project reports, or academic research								
<p>1. I hereby state that all information I have filled in above and the information I have attached are all true and accurate. I am willing to be liable for all legal consequences if any of the information is found to be false.</p> <p>2. I have thoroughly read the Company's rules concerning the Elite Scholarship and fully understand that I am obligated to fulfill my obligations when I apply for scholarship according to the said rules and after signing scholarship contract.</p> <p>3. I agree to allow CTCI Corporation to review and inspect any relevant information related to my scholarship application. I agree that CTCI Corporation may collect, process, and use my personal information I provide for scholarship application, review, and other related purposes according to Personal Information Protection Act and other laws.</p> <p>4. I understand that according to Article 3 of Personal Information Protection Act, I may send my written request to CTCI Corporation to search for, read, make copies, supplement, correct, cease to collect, cease to process, cease to use, and delete all my personal information I have provided in this form. I also understand that I may need to cover necessary costs for such request.</p>										
Applicant : _____ (Sign)										